
Referat fra FAU-møte 17.august 2021 
Tilstede fra FAU: Rigmor, Sigve, Trond, Linda, Vibeke og Marita 

Tilstede fra skolen: Rektor Kjerstin 

1. Godkjenning av agenda. 

Agendaen er ok. 

2. Kommentarer til forrige referat. 

Ingen kommentarer. 

3. Rektor informerer. 

Det har vært smitte på 10-trinnet. Nye karanteneregler, slik at elevene kan teste seg ut av 

karantenen, men de må ta flere tester. 

Oppstarten av 1.klassene i Olsvikhallen ble en fin stund. En og en klasse var i hallen om 

gangen, dette skapte mer ro rundt oppstarten. I år er det 59 1.klassinger. 

2.klassen er i år på Storskolen. De har storefri og skjermet utetid fra de andre klassene. 

Det er 95 elever på 8.trinnet. 

Bergen kommune har lagt opp til drop-in vaksinering av undervisningspersonale. 

Det vil bli klassevise foreldremøter i august og september. 

4. Feste nytt styre i Brønnøysund. 

Sigve lager en oversikt med de formalitetene som trengs.  

5. Underskriftskampanje mot etablering av Olsvik barnehage. 

Sigve holder på å lage et opprop mot etablering av Olsvik barnehage. Ønsker å gjøre dette i 

samarbeid med Olsvik Idrettslag. 

6. Innkommet sak: Busser møtes stadig i Olsvikveien og lager farlige situasjoner for 

skolebarna. Skyss bør regulere rutene sine. 

Det oppstår mange farlige situasjoner når bussene møtes. Det eksisterer en avtale om hvilke 

buss som skal vente på motgående buss, men på grunn av forsinking i rutene blir ikke dette 

gjennomført. FAU vil sende mail med bilder til Skyss, Områdesatsingen, Trafikketaten og 

Trygg Trafikk. 

7. Skolefotograf. 

Ønsker å fortsette med Norsk Skolefoto som ønsker å ta portrettbilder av alle elevene. 

8. Rekruttering til FAU. 

De som er med i FAU må være med på grunn av at de har lyst og interesse for det. Det vil bli 

laget en fyldigere presentasjon med mer tekst som lærerne kan presentere for foreldrene 

der ikke representanter fra FAU er tilstede. FAU ønsker å møte opp fysisk på foreldremøtene 

i 1, 2, 4. og 8.klassene.  

9. Natteravngruppen: 

Det vil bli satt sammen et nytt styre etter samme modell som i Rådalen. Det vil si at styret 

ikke lengre vil bestå av representanter fra alle skolene, men av representanter som vil bidra i 

Natteravnstyret. Representantene trenger ikke være med i FAU. Medlemsutvalget vil fortsatt 

bestå av FAU-medlemmer. 

Første natteravning i høst er 3.september. Til denne ravningen vil rektorer, avdelingsledere 

og FAU-medlemmer bli invitert. 

10.september vil det bli natteravning bestående av foreldre. 

Trafikkgruppen: 

Det er planlagt å invitere Trygg Trafikk til skolen i høst i samband med en refleksaksjon. De vil 

også bli invitert til skolen for å se på hjertesonen. 



10. Eventuelt. 

Neste FAU-møte tirsdag 21.september 19.00-21.00 

 

 


